
Strømprisene er ute av kontroll - Regjeringene svikter!

Det er ført en politikk som har gitt og gir oss skyhøye strømpriser på den tiden 
av året da vi trenger lavest mulig priser mest!

Dette er en villet politikk og det er derfor ingen vilje å spore hos statsministeren
og hans ministre til å ville gjøre noe med det. Det er ikke rart for det sitter langt 
inne å ville innrømme feil. De skal nå sine politiske delmål enten de er valide 
eller ikke! 

Det må være begått feil når man får en situasjon der strømmen koster mest 
mulig istedet for minst mulig.  Det er åpenbart noe galt med forvaltningen!

Vannreservoarene sikrer at man kan produsere strøm når behovet er størst. Det 
er ingen ting som tilsier at strømmen skal koste mer når forbruket er stort, i 
vinterhalvåret.  Produksjonskostnadene er stort sett de samme  året rundt. 
Generatorene er der det er bare å la alle gå for fullt i vinterhalvårets kaldeste 
dager.

Hvorfor ble kraftverkene bygget i utgangspunktet? For å gi billig strøm til 
befolkningen og virksomheter. Ikke for å fylle på stat og kommune potter! Ikke 
for å skape behov for mer tilskudd til de samme pottene. Bidrag og 
støttepottene. Man har skapt en ond sirkel som man må ut av!

Når det er sagt så bør det være krystallklart hva som man har gjort feil! Og, like
krystallklart hva som må gjøres for å rette opp i feilene.

Vikarierende argumenter for det som er gjort og gjøres biter ikke på meg!

PS. Dette er en politikk som er ført over skiftende regjeringer. Dette er beskjed  
til det ganske Storting av politikere. 
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